



Уважаемый клиент,

В последние месяцы команда Lexmark Россия приложила значительные усилия, чтобы предоставить вам услуги, несмотря на быстро меняющиеся условия и непредсказуемость в регионе, которые повлияли на логистические потоки и цепочки поставок.

В этот период мы обеспечили поставку расходных материалов и запчастей с отечественных складов. Однако, поскольку эти запасы ограничены, а Lexmark по-прежнему не может поставлять товары в Россию, мы изучаем стратегические альтернативы.

Мы рады сообщить, что компания Lexmark Россия была приобретена ООО «Ф-Плюс Имиджинг», входящей в группу компаний «Марвел», которая является одним из наших основных деловых партнеров. Существующая команда продолжит предоставлять вам услуги при новом владельце. Должностные лица ООО «Ф-Плюс Имиджинг» вскоре свяжутся с вами напрямую, чтобы предоставить конкретную информацию о переходе.

Мы ценим возможность предоставлять вам услуги на протяжении многих лет и благодарим вас за преданность бренду Lexmark.

С наилучшими пожеланиями,

August 02, 2022

Topic: Acquisition of Lexmark Russia

Dear Customer,

In recent months, the Lexmark Russia team has made significant efforts to provide services to you, despite the rapidly changing conditions and unpredictability in the region that have affected logistics flows and supply chains.

During this period, we ensured the supply of consumables and spare parts from domestic stocks. However, as these stocks are limited and Lexmark is still unable to ship goods to Russia, we have been exploring strategic alternatives.

We are pleased to announce that Lexmark Russia has been acquired by F-Plus Imaging LLC, part of the Marvel Group, which is one of our main business partners. The existing team will continue to provide services to you under the new owner. Officials of F-Plus Imaging LLC will soon contact you directly to provide specific information about the transition.

We appreciate the opportunity to provide you with services over the years and thank you for your dedication to the Lexmark brand.

Best regards,


Sinan Emon
Sales Director, Baltics, Russia, and Turkey
Lexmark EMEA